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Ordförande  Justerare  Utdragsbestyrkande 
 

 

 

§ 1 Uppsökande arbete 

Therese Lang, chef för äldreenheten, inhämtade synpunkter från 

rådet i fråga om hur förvaltningen kan nå ut till äldre i Älvsjö, 

framförallt personer som är över 80 år. Rådet föreslog bland annat 

att förvaltningen ordnar en lunchträff vid Älvsjö servicehus samt 

anordnar tematräffar i syfte att nå ut till olika grupper. Rådet 

anser också att en prioriterad fråga bör vara att minska den 

psykiska ohälsan inom gruppen äldre män.  

 

§ 2 Möte med presidiet 

Enligt instruktion för rådet ska stadsdelsnämndens presidium 

träffa rådet en gång per år. Stefan Johansson (S), ordförande i 

nämnden, och Olle Andretzky (M), ersättare i nämnden, deltog 

vid mötet. 

 

Ordförande hälsade alla välkomna och inledde med en 

presentationsrunda. Rådet ställde frågor till presidiet om  

- boendeplanering och boendeformer för äldre, 

- trygghet, samt 

- ökad psykisk ohälsa bland äldre män. 

 

Rådet framförde också att lokala företag i Älvsjö bör bjudas in att 

delta vid de trygghetsvandringar som förvaltningen anordnar.  

 

§ 3 

Val av justerare och tid för justering  

Vice ordförande Britt Petersson utsågs att tillsammans med 

ordförande Inger Stenelo justera protokollet, vilket ska ske 

omedelbart efter sammanträdet. 

 

§ 4 

Anmälan av föregående protokoll 

Det anmäldes att protokoll från rådets sammanträde 12 april 

2018 justerats omedelbart efter sammanträdet.  

 

 

 

 

 



ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND  
PENSIONÄRSRÅDET                                        SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

                                                                                                        2018-05-17                                           

 

Ordförande  Justerare  Utdragsbestyrkande 
 

 

 

§ 5 

Anmälan av inkomna handlingar 

1. Kommunstyrelsens pensionärsråd, protokoll  

2018-04-10 

2. Kommunstyrelsens pensionärsråd, protokoll  

2018-05-08 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2018-05-24, §§ 6–8 

 
§ 6 

Tertialrapport 1  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2018-05-14. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
§ 7 

Ramp i trappan mellan Klacktorget och Pjäxvägen  

Förslagsställaren önskar att förvaltningen installerar en 

barnvagnsramp i trappan mellan Klacktorget och Pjäxvägen i 

Solberga. Det skulle underlätta för många familjer med barnvagn och 

äldre med rullatorer som bor i villaområdet. Förvaltningen har 

undersökt möjligheten men anser att kostnaden för en ramp inte står i 

proportion till nyttan. Det finns många önskemål och behov av 

förbättringar i stadsdelsområdets parker, bland annat upprustning av 

lekplatser som också är viktiga för barnfamiljer. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2018-05-03. 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet.   

§ 8 

Minnesanteckningar från tvärpolitiska gruppen för park-, miljö- 

och planfrågor 

Minnesanteckningar daterade 2018-03-26 och 2018-04-25 anmäldes. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet.  
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§ 9 

Övriga frågor 

 

Kontaktperson för Älvsjös pensionärsråd 

Rådet har tagit del av en lista med kontaktpersoner till Stockholms 

stads olika pensionärsråd. Rådet önskar vid nästa sammanträde få 

återkoppling på hur Margareta Persson (SKPF) som representerar 

Älvsjö, har utsetts.  

 

Servicehusets förtroenderåd 

Marianne Lindqvist (SKPF) framförde klagomål över att 

förtroenderådet tidigarelagt sitt sammanträde utan att alla hade blivit 

informerade. Vidare informerades om att rådet ställer in sina 

sammanträden på obestämd tid eftersom förtroenderådet har svårt att 

få representanter. Madeleine Peatt, verksamhetsutvecklare, tar med sig 

frågan. 

 

Silviahemscertifiering vid Solberga vård- och omsorgsboende 

Ordförande uttryckte å rådets vägnar uppskattning över inbjudan till 

Solberga vård- och omsorgsboendes Silviahemscertifiering den 22 

maj.  

 

Övrigt 

Rådet framförde tack till förvaltningen som tagit fram skriftligt svar 

på de frågor som ställdes vid föregående sammanträde och som 

förvaltningen tog med sig för beredning.  

 

 


